

СПИСОК ИЗДАНЫХ НАУЧНЫХ ПУБЛИКАЦИЙ ЗА ПОСЛЕДНИЕ 5 ЛЕТ

№	Наименование изданного методического материала	Статус методического материала (учебник, учебное пособие, методическое указание и др.)	Год издания	Количество печатных листов
Шифр и наименование специальности				
1.	Керменбаева А.Ж. Состояние цитокиновой системы при хронических воспалительных процессах в придатках матки и развитие спаечного процесса в малом тазу у женщин. Вестник Кыргызско-Российского Славянского университета.	14.01.01.-акушерство и гинекология	2016год	С. 88-91
2.	Керменбаева А.Ж. Оценка медиаторов воспаления при формировании трубно-перитонеальной формы бесплодия у женщин репродуктивного возраста. Вестник Кыргызско-Российского Славянского университета.	14.01.01.-акушерство и гинекология	2016год	С. 85-88
3.	Керменбаева А.Ж. Клинические проявления и факторный анализ трубно перитонеального бесплодия у женщин репродуктивного возраста. Вестник Кыргызско-Российского Славянского университета.	14.01.01.-акушерство и гинекология	2016год	С. 82-85

	4. Керменбаева А.Ж. Формирование микроядер в клетках при развитии спаечных процессов в малом тазу у женщин репродуктивного возраста.	14.01.01.-акушерство и гинекология	2017 год	С.47-49
	5. Керменбаева А.Ж. Состояние процессов перекисного окисления липидов и ферментативной активности в крови при развитии спаечных процессов в малом тазу у женщин. Медицина Кыргызстана	14.01.01.-акушерство и гинекология	2016 год	С. 49-53
	6. Kermenbaeva Ajpgul Zh. Analysis of causes and laparoscopic picture of tubal peritoneal form of infertility in women of reproductive age. National journal of physiology pharmacy and pharmacology	14.01.01.-акушерство и гинекология	2016 год	Р. 449-452
	7. Керменбаева А.Ж. Клинический успех лечения трубно-перитонеальной формы бесплодия у женщин репродуктивного возраста лапароскопическим способом. Проблемы современной науки и образования.	14.01.01.-акушерство и гинекология	2017 год	С.94-98

	Tumor diseases of the genital organs (Methodical manual for a lecture then) KERMENBAEVA A., BOZGORPOEVA B. ASKEROV A	14.01.01.-акушерство и гинекология	2021 год	С.26
	Бозгорпоева, Б.Б. Руководство по мониторингу качества медицинских услуг по планированию семьи. /Б.Б. Бозгорпоева, А.А. Аскеров, Б.С. Бекибаева и др.,// Методическое руководство. – Бишкек.	14.01.01.-акушерство и гинекология	2017 год	С.84
	Бозгорпоева Б.Б. Дифференциальный подход в диагностике и лечении эндометриоза у женщин репродуктивного возраста. /Б.Б. Бозгорпоева, А.А. Аскеров, Б.С. Бекибаева.// Вестник КРСУ – Бишкек.	14.01.01.-акушерство и гинекология	2017 год	С.24-27.
	Бозгопоева Б.Б. Улучшенные подходы к лечению герпетической инфекции у сельских женщин/Б.Б.	14.01.01.-акушерство и гинекология	2018 год	С.38-41.

	Бозгорпоева, А.А. Аскеров, Г.А. Субанова, Абдибали кызы Наргиза, //Вестник ОшГУ. – Ош..			
	Бозгорпоева Б.Б. Инструмент оценки качества медицинской помощи по планированию семьи. /Б.Б. Бозгорпоева, А.А. Аскеров, Б.С. Бекибаева и др.,// Методическое пособие. – Бишкек	14.01.01.-акушерство и гинекология	2018 год	С. 28
	Бозгорпоева Б.Б. Лечение невынашивание беременности методическая рекомендация. – Бишкек	14.01.01.-акушерство и гинекология	2018 год	С. 24
	Асанова, И.Э. Факторы риска развития ИЦН /А.А. Аскеров, Б.А. Б.А. Курбанов //Медицинский консилиум. – Бишкек	14.01.01.-акушерство и гинекология	2017 год	С. 4-6

	<p>Асанова, И.Э. Репродуктивный выбор. //Г.Б. Дикке, А.А. Аскеров и др.// Руководство для врачей\монография. – Бишкек</p>	14.01.01.-акушерство и гинекология	2017 год	С. 50
	<p>Асанова, И.Э. Дифференцированный подход в оценке факторов риска у женщин репродуктивного возраста. /А.А. Аскеров, Т.Т. Насиралиева // Медицина Кыргызстана. – 2019, том 2</p>	14.01.01.-акушерство и гинекология	2019 год	С. 12-15
	<p>Асанова, И.Э. Ведение беременности при ИЦН. /А.А. Аскеров, К.К. Абдышев, Б.А. Курбанов, Н.Э. Кадырбекова и др.,// Методическое пособие. – Бишкек, 2018. – 28с.</p>	14.01.01.-акушерство и гинекология	2018 год	С. 28

	Асанова, И.Э. Эндометриоз боюнча усулдук колдонмо. /А.А. Аскеров, Г.К. Жалиева, А.Ж. Сатыбалдиева и др.,// Методическое пособие. – Бишкек, 2020. – 20с.	14.01.01.-акушерство и гинекология	2020 год	С. 20
	Асанова, И.Э. Безопасный аборт. /А.А. Аскеров, Э.М. МаксUTOва, Г.К. Жалиева и др.,//Клиническое руководство. – Бишкек, 2020. – 45с.	14.01.01.-акушерство и гинекология	2020 год	С. 45
	Асанова, И.Э. Улучшенное лечение герпетической инфекции./А.А. Аскеров, Г.А. Субанова// Медицина Кыргызстана. – 2021, том 1, №1. – С.7-9.	14.01.01.-акушерство и гинекология	2021 год	С. 7-9
	Differential method of the type and degree of gestosis(hypertensive disorders)estimations according to condition of central hemodynamic. // Medical journal «Asian Vestnic of Obstetricians and Gynecologists», Bishkek, 1998 - №1 – p.42-44 (co-authorship: Prof. Kerimova N.R.)	14.01.01.-акушерство и гинекология	2016год	Р.42-44

	Echocardiography research of central hemodynamics of pregnant with gestosis of different severities.// Medical journal «Asian Vestnic of Obstetricians and Gynecologists», Bishkek, 1998 - №1– p.44-47.	14.01.01.-акушерство и гинекология	2016год	P.44-47
	Concerning the matter of methods determining labor parameters of central hemodynamic for women with physiological pregnancy.// Medical journal «Asian Vestnic of Obstetricians and Gynecologists», Bishkek, 1999 - №1-2– p.3-6.)	14.01.01.-акушерство и гинекология	2016год	P.3-6
	The comparative estimation of hemodynamic parameters during the most difficult clinical development of gestosis depending on the term of gestation. . // Medical journal «Asian Vestnic of Obstetricians and Gynecologists», Bishkek,1999.- №1-2– p.28-34. (Co-authorship: Prof. Kerimova N.R, Rybalkina L.D.)	14.01.01.-акушерство и гинекология	2017 год	P.28-34
	The hemodynamics peculiarities of women during the physioloical pregnancy.// Science and practice conference KMA materials, science	14.01.01.-акушерство и гинекология	2016 год	P.178-180

	works collection. Bishkek, 1999. - P.174-180.			
	Echocardiography estimations of hearts function during physiological pregnancy.// Science and practice conference Kyrgyz Medical Academy materials, science works collection. Bishkek, 1999. - P. 181-184.	14.01.01.-акушерство и гинекология	2016 год	P.181-184
	Peculiarities of clinical development in complicated pregnancies with gestosis. // Science and practice conference Kyrgyz Medical Academy materials, science works collection. Bishkek, 1999.- p.185-188.	14.01.01.-акушерство и гинекология	2017 год	P.185-188

	<p>Comparative characteristics of parameters in central and periphery hemodynamics for women at the conclusion of physiological pregnancy. // Science and practice conference Kyrgyz Pediatrics and Obstetrics Research Institute materials, science works collection. Bishkek, 1999. - P. 171-174. (Co-authorship: Prof. Kerimova N.R., Rybalkina L.D.)</p>	14.01.01.-акушерство и гинекология	2016год	P.171-174
	<p>Central and periphery hemodynamic parameters during gestosis and principles of hemodynamic dysfunction therapy. //Methodical recommendations for doctors. Bishkek, 2000. - 25p. (Co-authorship: Prof. Kerimova N.R.)</p>	14.01.01.-акушерство и гинекология	2016год	P.25

	<p>Prognostication for pregnancy development and post-natal period based on estimation of hemodynamic status of women with gestosis. // The thesis were presented for a candidate's degree in Medical Sciences: Bishkek, 2000. - 168p.</p>	<p>14.01.01.-акушерство и гинекология</p>	<p>2016год</p>	<p>P.168</p>
	<p>GENERAL AND BIOORGANIC CHEMISTRY</p> <p>Workbook</p> <p>for the medical faculty students</p> <p>(in English)</p> <p>Samarkulov Almir</p>	<p>720100</p>	<p>2020год</p>	<p>C.38</p>

	<p>GENERAL AND CLINICAL BIOCHEMISTRY</p> <p>Workbook for the medical faculty students (in English) Samarkulov Almir</p>	720100	2020	C.137
	<p>Passive Microwave Radiometry for the Diagnosis of Coronavirus Disease 2019 Lung Complications in KyrgyzstanDiagnostics 2021-02-07 journal-article</p> <p>DOI: 10.3390/diagnostics11020259 Source: Batyr Osmonov</p>	14.01.04	2021	P.259

	<p>Passive Microwave Radiometry (MWR) for diagnostics of COVID-19 lung complications.[] 2020-09-30 journal-article</p> <p>DOI: 10.1101/2020.09.29.20202598</p> <p>Source: Batyr Osmonov</p>	14.01.04	2020	P.30
	<p>Dexamethasone improves pulmonary hemodynamics in COPD-patients going to altitude: A randomized trialInternational Journal of Cardiology Source: Batyr Osmonov</p>	14.01.04	2020	P.45
	<p>Пропедевтика Внутренних Болезней</p> <p>Респираторная система</p> <p>Source: Batyr Osmonov</p>	14.01.04	2019	C.24

	<p>Оценка и тактика лечебных мероприятий при генитальном эндометриозе у женщин репродуктивного возраста.</p> <p>Сулайманова С.Ш.</p>	14.01.01.-акушерство и гинекология	2015 год	С.3
	<p>Оценка окислительного стресса при генитальном эндометриозе у женщин репродуктивного возраста.</p> <p>Сулайманова С.Ш.</p> <p>А.О. Атыканов</p>	14.01.01.-акушерство и гинекология	2015 год	С.3
	<p>Активность цитокинов у женщин с генитальным эндометриозом.</p> <p>Сулайманова С.Ш.</p>	14.01.01.-акушерство и гинекология	2016 год	С.3

	<p>Condition on inflammation mediators and antioxidant protection system for endometriosis genitalis in women of reproductive age</p> <p>Сулайманова С.Ш.</p>	14.01.01.-акушерство и гинекология	2017 год	С.5
	<p>Оценка лечения генитального эндометриоза у женщин репродуктивного возраста в аспекте изменения активности медиаторов воспаления и системы антиоксидантной защиты</p> <p>Сулайманова С.Ш.</p>	14.01.01.-акушерство и гинекология	2017 год	С.4